

Referat fra bestyrelsesmøde, 19 september 2024. kl. 19:30 – 21:15

Deltagere: Bo, Ulla, Thomas, Jane, Jakob, Per, Palle, Jakob (skolen)

Velkommen til Jane samt orientering om div. ansættelser og plan fremadrettet "Jane"

Officielt velkommen til Jane fra bestyrelsen. Jane er glad for at vi har valgt at satse på noget nyt, det tegner godt. Der er kommet uniform til medarbejderne, der er ansat 6 personer (3 unge), 1 ung mand på 22, ung gut der kommer efter skole og en efterløønner. Mange ting man skal sætte sig ind i. ventilation og Jane er ikke gode venner endnu, ellers går det fremad på alle fronter. Alle har været søde og rare i opstartsfasen. Go kommunikation med skolen. 4 timer afsat til fleksjobber i dagtimerne, for at forsøge at få liv i cafeen eller andet.

2. Referat fra sidste møde – godkendelse

Referat er godkendt uden indvendinger.

3. Kort orientering fra haldriften.

Alle ting er blevet lavet siden sidst (udendørs) Processen med gulvet i fitnesslokalet er stadig i gang (Jane tager fat i Raunstrup). Problemer med ventilation, men det er ved at være på plads. Jane skal hjælpes ordentlig i gang, så hun får en god start, hun har selv en afkrydsningsliste hun bruger. Der er ønske om ny vand køler, net i hallen, lydisolering i cafeen. Der drøftes om Jane skal have flere penge til rådighed, for selv at kunne sætte gang i nogle projekter og færdiggøre dem.

Jane skal høres om hun ikke vil indkøbe en gave fra hallen til Golfklubbens 25-års jubilæum d. 28/9-24

4. Budget og økonomi, "Per "

Det ser rigtigt fornuftigt ud, kommunen har givet os ekstra 50.000 for en fejlberregning. Ser ud til et fornuftigt resultat for 2024.

5. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "

Fjernvarme – forberedt kommunen en udgift på 300.000kr for at blive tilsluttet – møde i økonomiudvalget mandag eftermiddag, hvor beslutningen om bevillingen skal finde sted. Forsikringsmøde tirsdag i Egtved Hallen – Per deltager. Der skal søges alkoholbevilling til festen d. 26/10-24. Per søger. Vores medarbejdere er arbejdskadeforsikret via "time-antal" Der skal laves en "børneattester" på Jane og de ansatte over 18.

6. Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen og it "Palle"

IF er begyndt at arbejde med en "nikotin-politik". Kontakt til andre foreninger bliver taget og IF håber at hallen vil være en del af det. DGI har, som det ser ud, ikke gang i noget lign. Jane har fået mail og

tilgang til kameraovervågningen. Vi mener ikke at der er behov for flere kameraer, end dem der er på nuværende tidspunkt.

Tommy – Aflønnet person fra IF. Per har talt med ham og sat ham ind i hvordan hallen bliver afregnet i forhold til IF og kommunen. Tommy vil tale med Per Rasmussen for at snakke igennem om der kan ændres på den måde der bliver afregnet/betalt på.

7. Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen"

Skolen har planer om nye trafik-tiltag – Jacob vender tilbage når der er noget nyt. Der er kommet 4 nye medlemmer i bestyrelsen på skolen.

8. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"

Loppemarked d. 21-9, der er 17 tilmeldte stande – 26 borde – Cafeen er åben hele dagen, der kommer ligeledes et par unge mennesker og hjælper med opsætning og oprydning.

Fest d. 26/10 – der var lejet 160 m lyskæde, kan vi købe det, eller skal det lejes igen? Der bliver sagt GO til køb af kæder. Fødevarerstyrelsen har været på uanmeldt besøg, de blev om at ringe til Jane for at aftale nyt møde. Der var 16 deltagere til kortspil, stor succes, cafeen var fuld af både kortspillere, gymnaster og volley-spillere.

9. Status projekter/udvikling/emner

Status på ventilation i cafe "Per" – Emhætterne er blevet lavet færdige med strøm.

Hvordan skal det styres, enten on/off eller skal der bruges penge på en styring af hastighed. Det blev vedtaget at det bliver on/off fra nu af, det kan altid laves om.

Der Bolaver en vejledning i hvordan man tænder/slukker lyset i cafeen, da det ikke er specielt nemt at finde ud af.

10. Indkomne forslag emner

Forslag til nye/gamle projekter og forbedringer.

Der skal undersøges hvad det skal koste for at opgradere hallen mht. antal af personer i hallen (aba-anlæg) – prisen skal undersøges - Ingeniør kontaktes for at forberede et tilbud (Per)– der kan være penge at hente i forbindelse med de ventede vindmøller i Øster Starup – der tilfalder et beløb som skal bruges lokalt – måske kan vi få del i dem.

Ny loftbeklædning i hallen var også en mulighed. Der udarbejdes en prioriteret liste som vi arbejder videre med.

11. Evt.

Der bliver sagt GO for at Jane og formanden får brugsret over eks. 100.000kr til indkøb af div. Ting der kan hjælpe i hverdagen.

Bo undersøger muligheden for at lave "rampe" ved container, så det bliver nemmere at komme ind i hallen fra "basket-banen"

Lampe bagerst på loftet og udenfor.

Møde plan

2023/2024	ugedag		kl	emne
23. maj 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde, konstituerende
20. juni 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
08. august 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
19. september 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
26 oktober 2024	Lørdag			Halbal
7. november 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
12. december 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
16. januar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
27. februar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
3. april 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
2025	lørdag		18:30	Nytårskur/hjælperfest
24. april 2025	torsdag		19:30	Generalforsamling